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BAKGRUNN
• FIS racingdirektør foreslo i oktober 2017 at klassisk sprint skulle fjernes, 

skicrosselementer skulle innføres i sprint, skiathlon (fellesstart med skibytte) 
skulle fjernes og at teamsprinten skulle bli mixed stafett for begge kjønn. 1 av 
hver kjønn på hvert lag, maks 2 lag i WC og kun 1 lag i mesterskap. 
Endringene skulle innføres i både WC og mesterskap, noe som ville ha 
virkning også på nasjonale og regionale renn i Norge, Sverige, Sca-Cup og 
selvsagt øvrige plasser i verden

• Media hadde masse fokus på spesielt innslaget av hopp i sprint, noe som 
faktisk aldri var foreslått, etter møtet i Zurich primo oktober 2017

• Rett før kongressen i mai forsto media at det var eksistensen til klassisk 
langrenn som stod på spill.



FORBEREDELSER
• Vi (Norge) stod allerede opp under møtet i Zurich og var meget kritisk til 

endringene. Vi fikk støtte av Sverige og Russland og delvis støtte av Finland, 
Tyskland og Sveits, mens mange andre nasjoner med Frankrike og spesielt 
Østerrike i spissen så dette som en mulighet og første steg til endelig å bli 
kvitt klassisk langrenn

• Vi hadde tlf møter, mailutvekslinger og etter hvert fysiske møter i NSF 
langrenns internasjonale gruppe og ble raskt enige om at klassisk må vi 
beholde, skiathlon er viktig i den sammenheng og at teamsprinten bør 
beholdes dom den er

• Etter kontakt med Niklas Jonsson i Sverige fant vi ut at de hadde nesten 
samme syn som oss 



FORBEREDELSER
• Etter diverse mailutvekslinger internt i Norge og i Sverige ble vi enige om å 

sende et felles brev til FIS møtet undertegnet av Niklas Jonsson og Åge 
Skinstad

• Vi informerte de største og viktigste nasjonene om dette på forhånd, både 
muntlig, pr sms og e-mail. Fikk umiddelbar støtte av Russland, Tyskland og 
Sveits, betinget støtte av Finland, USA og Canada.

• Russland skrev sågar eget brev i etterkant og ville beholde alt uten endringer 
fremover

• Når FIS sendte ut agenda ble det interessant for norske og svenske medier 
som trykket brevet

• Østerrike svarte opp med å foreslå å fjerne klassisk helt



UNDER KONGRESSEN

• Lobbyvirksomhet og samtaler underveis er nesten like viktig som selve møtene

• I løpet av kongressen vikk vi (Sverige og Norge) full støtte fra Finland, USA 
og Canada som delvis hadde støttet oss tidligere i tillegg til Kazakhstan og 
Italia som ikke hadde sagt noe om sitt ståsted på forhånd

• Østerrike og Frankrike var tydeligst på motsatt side og hadde støtte av Polen, 
Tsjekkia, Slovakia og Japan. 

• Vi kunne ikke være sikre på hvordan en evt avstemning ville gå



SELVE MØTET I WC/COC KOMITE OG FIS LK
1. Vi fikk til enighet om at klassisk måtte bestå

2. Vi fikk til enighet om at da måttre også klassisk sprint bestå. Måtte 
akseptere å teste tekniske elementer i sprint (staup, svinger etc), men ikke 
hopp.

3. Vi fikk til at skiathlon var en viktig øvelse for å bevare klassisk. Måtte ta på 
oss skiathlon (og klassisk sprint) fast på Lillehammer i WC kalenderen fra 
19/20 og akseptere at skiathlonn forsvinner fra jr/U23 VM.

4. Vi fikk til at teamsprinten fortsetter for menn og kvinner ikke mix, da vi 
ellers ville mistet en medaljeøvelse i mesteskap. Spesielt i OL er dette viktig, 
ikke minst med tanke på finansieringen av FIS og WC renn

5. Vi tapte kampen om 4x10 km stafett (Dette ble klokt omgjort av Council 
dagen etter 



TERMINLISTEN I WC 18/19• Beitostølen inn. Supert for Norges nest beste da det blir et ekstra renn der vi har en 
kvote på 15 stk. ingen mellomeuropeiske arrangører klarte å skaffe finansiering da 
La Clusaz (FRA) trakk seg

• Ser vi på stilarter kan det se ut som om det er fristil prioritering. Dette er litt tilfeldig, 
mens skyldes hva arrangørlandene vil arrangere og hvilke teknikker som passer i 
deres anlegg

• Sprintrenn gir halvparten av TV inntektene til distanse-langrenn og førte til at 
Oberstdorf ville ha distanserenn. Da måtte sprinten i TdS flyttes til Val Mustsair, som 
ønsket sprint, men som kun har anlegg toilpasset fristils-sprint. 

• Sprinten på Lillehammer ble bevart i Fri, da den er viktig uttak til VM

• Beitostølen 30/15 ble også fri (som i FRA opprinnelig), da dette også er viktig uttak 
til 50/30 i VM

• Vi må forsøke så godt vi kan å sørge for at det blir nærmere 50/50 klassisk/fri når 
vi skal bestemme distanser og teknikker på 19/20 terminlisten i Zurich i oktober


